



PROVINCE DE QUÉBEC
VILLAGE DE SENNEVILLE

AVIS PUBLIC

ENTRÉE EN VIGUEUR DU RÈGLEMENT 431-1

PRENEZ AVIS que, lors de sa séance régulière du 27 août 2018, le conseil municipal du Village de Senneville a adopté le règlement 431-1 intitulé :

RÈGLEMENT MODIFIANT LE RÈGLEMENT NUMÉRO 431 SUR LA PRÉVENTION DES INCENDIES SUR LE TERRITOIRE DU VILLAGE DE SENNEVILLE

Il entre en vigueur au jour de la publication du présent avis et est disponible pour consultation à l'Hôtel de Ville, situé au 35, chemin de Senneville, du lundi au jeudi de 8 h à 12 h et de 12 h 45 à 16 h 30 et le vendredi de 8 h à 12 h.

PUBLIC NOTICE

COMING INTO FORCE OF BY-LAW 431-1

TAKE NOTICE that, during its regular sitting held on August 27, 2018, the Municipal Council of the Village of Senneville has adopted By-law 431-1 entitled:

BY-LAW AMENDING BY-LAW NUMBER 431 CONCERNING FIRE SAFETY ON THE TERRITORY OF THE VILLAGE OF SENNEVILLE

It comes into force on the date of publication of the present notice and is available for consultation at the Town Hall, located at 35, Senneville Road, Monday to Thursday from 8:00 a.m. to 12:00 p.m. and from 12:45 p.m. to 4:30 p.m. and on Friday from 8:00 a.m. to 12:00 p.m.

Senneville, 4 septembre 2018 – September 4, 2018

Original signé

Pascale Synnott, avocate
Affaires juridiques et greffe | Legal Affairs Manager and Town Clerk